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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Elisabeth Svantesson (M)

2023/24:799 Kemikalieskatten på elektronik

Sverigedemokraterna har varit emot den så kallade kemikalieskatten sedan den 
infördes. Syftet med den var att skydda mot farliga kemikalier i 
elektronikprodukter, men den har ingen effekt på detta utan får snarare ses som 
en straffbeskattning på elektronikprodukter som säljs i Sverige.

I stället för att ta bort skatten gjorde man förra året en förändring som trädde i 
kraft 1 juli, men den förändringen fick inte önskad effekt. I stället vittnar 
branschen om att skattetrycket ökade, då avdragsmöjligheterna minskade. Det 
oönskade utfallet tycks bygga på brister i konsekvensutredningen. 

Det torde ligga i allas intresse att motarbeta farliga kemikalier, varför det redan 
finns en gemensam EU-reglering på området genom Reachförordningen. Den 
svenska kemikalieskatten har av allt att döma ingen effekt på farliga kemikalier 
i elektronik utan är i stället en greenwashing av rang. 

Bristerna i utformningen lämnar jag därhän i denna skriftliga fråga, då det berör 
andra statsråd.

I stället önskar jag fråga finansminister Elisabeth Svantesson följande: 

 

Avser ministern och regeringen att vidta några åtgärder för att avskaffa 
kemikalieskatten på elektronik? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-12
Besvaras senast
2024-04-24 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


